

2024 ISSUE III 第三期







Editor's Message

編輯的話

This summer, Hong Kong Gold Coast has joined hands with the beloved Nailoong character to spread the joy of the season, including exciting sports competitions for everyone to enjoy. Residents are also invited to the Piazza to take one-ofa-kind photos with this lovable creature.

This newsletter issue also introduces offers for residents to enjoy a special hotel vacation and you won't want to miss the advance notice of Mid-Autumn mooncakes available for purchase.

Gold Coast living is truly special - did you catch the rare and beautiful sight of a captivating double rainbow over our home? This was just one of many natural wonders we enjoy year-round! Why not recommend the Gold Coast lifestyle to friends and family too? Our resident referral rewards have been extended! Both of you can take advantage of rental discounts and rewards.

Enjoy your Gold Coast summer!







今個夏天,黃金海岸特意與表情豐富可愛得意的奶龍聯手 跟大家一同度過熱情洋溢的暑假,並一同投入運動比賽 狂熱。歡迎住客們到商場打卡。今期介紹還有住客於酒店 度假及選購中秋月餅優惠,不容錯過。而享受黃金海岸 社區的你,不妨推介親友入住,大家都可獲租務優惠及 獎賞。

最近雖然陰晴不定,但也造就難得一見的雙彩虹黃金美景! 希望大家可以在黃金海岸享受這夏天!







In line with our eco-friendly approach, we'll be delivering this newsletter by email. Subscribe now!

以支持環保,請即登記訂閱。

Nailoong Gold Coast Summer Sports Spectacular 奶龍暢玩黃金海岸Summer Sports



The Gold Coast is thrilled to partner with Nailoong to celebrate the summer with a dual-purpose event that captures the spirit of both the Games and the thrilled of summer fun! Donned in sports gear, the delightful 3.5-metre tall Nailoong rides the waves and brings a plethora of exciting activities to the Gold Coast Piazza. See if you can find Nailoong surfing, cruising, or just hanging around Piazza's paths, promenade, balloon wall, and grass fields. Finally, prepare your cameras for Nailoon's special appearances at Piazza and Hotel on 10 and 11 August!









黃金海岸與奶龍聯手為呈獻這場兼具四年一度體育運動 風采與夏日歡樂的雙重主題活動與大家迎暑假。高達3.5米 高的衝浪造型奶龍充氣裝置,乘著海浪衝入商場中庭與 大家見面。可愛奶龍在黃金海岸商場以不同造型四處遊 樂包括悠然小徑、海濱長廊、繽紛氣球牆及草坪,快去 尋找奶龍打卡拍照。於8月10日至11日,奶龍更會親自現身 黃金海岸商場及酒店與大家近距離接觸互動合照!





Gold Coast Hotel - Nailoong Summer Athletic Arena Package 黃金海岸酒店 - 奶龍夏日競技樂園住宿計劃



ALCONIC.

Immerse even further in Nailoong's sporty spirit with the "Nailoong Summer Athletic Arena Package" at Hong Kong Gold Coast Hotel. Residents can enjoy a one-night stay in a Nailoong-themed Deluxe Seaview Room, plus a special Nailoong welcome gift and a fun Nailoong Sport Games Adventure for the whole family, with a **10% package discount!** Don't forget to savour the "Nailoong Summer Sports-themed Afternoon Tea" in the Lobby Lounge – it's the perfect spot to snap up close photos with adorable Nailoong (HK\$638 for two persons)!

黃金海岸酒店亦推出了「奶龍夏日競技樂園住宿計劃」及 連串活動讓大家進一步沉浸在奶龍的運動精神中。在此 享受一晚奶龍期間限定主題豪華海景客房住宿連早餐、 並獲贈限定奶龍迎賓禮品包,以及為一家大小住客籌備的 體育活動「奶龍小小鐵人賽」。黃金海岸住戶更尊享10%的 住宿折扣!大堂酒吧更推出了期間限定「奶龍夏日運動會」 主題下午茶供大家品嚐,每套下午茶套餐更送奶龍限定 水杯乙個,讓大家全程投入於奶龍的懷抱,瘋狂與可愛 趣緻的奶龍打卡(港幣\$638兩位用)。











Room Package Details: 住宿計劃詳情·



Afternoon Tea Details 主題下午茶詳情



Sensational Summer Activities 夏日好去處

Summer Obstacle Course 夏日障礙賽

Have great fun with your kids at Gold Coast Hotel's "Summer Obstacle Course"! Finish the seven designated outdoor challenges within the time limits, including the Water Gun Challenge, Inflatable Obstacle Course and Water Transfer Challenge, to get a colourful souvenir. The three fastest participants to finish the game in each session will be gifted a free entry coupon for one adult and one child at the Sharks and Pirates Adventure Zone!

黃金海岸酒店推出「夏日障礙賽」讓小朋友大玩特玩! 於限時內完成7個指定戶外遊戲包括射水槍遊戲、充氣障礙、運水遊戲等,即可獲得紀念品一份。每節排名頭三名的小朋友可獲免費一節鯊魚冒險島入場券一張(一位大人及一位小童)。

Location 地點: Gold Coast Hotel 黃金海岸酒店

Price 價錢: HK\$60 (with 2 free soft drinks 附送飲品兩罐)

For application and enquiries, please contact

預訂及查詢,請致電

Q 2452 8662





For more details 更多詳情:







PAW Patrol Playground Heroes PAW Patrol 運動場英雄

Tmtplaza, STAYFUN and PAW Patrol have teamed up to present "PAW Patrol Playground Heroes @tmtplaza" an inflatable sports arena spanning more than 5,000 square feet at the shopping mall's atrium. Children can explore four themed play zones, each packed with sports-inspired elements that encourage physical activity and exploration. Come join the sporting extravaganza!

屯門市廣場聯同STAYFUN與風靡全球孩童的「PAW Patrol 汪汪隊立大功」推出全新企劃 – 「PAW Patrol運動場英雄 @tmtplaza」充氣競技運動場。屯門市廣場逾5,000呎中央 廣場化身充氣競技運動場並特設4大遊樂區供孩子們探索和 玩樂。一同來為四年一度的世界體育盛事鍛煉身體!

Date 日期: From now until 28 August 2024 即日起至2024年8月28日

Time 時間: 12nn – 8pm

(Mon-Fri星期一至五)/

11am – 9pm

(Sat, Sun & Public holidays 星期六、日及公眾假期)

Venue 地點: 1/F Main Atrium, tmtplaza 屯門市廣場1期1樓中央廣場

More event details 活動詳情:



Sensational Summer Activities 夏日好去處

Ceramics & Baking Academy 陶藝及烘焙教室

Unleash your creativity and learn new skills this summer at Gold Coast Hotel's Ceramics & Baking Academy! In our Ceramics Workshops you can make whimsical animal figurines, mid-autumn-themed decorative plates, and explore more advanced skills like sculpting, carving and sgraffito. In the Baking Workshops you'll make yummy lemon donuts, strawberry mochi, seasonal desserts like mixed berry white chocolate cakes and even Mid-Autumn Festival custard mooncakes.

參加黃金海岸酒店陶藝及烘焙教室舉辦的課程,一同學習 新玩意,激發創造力,為暑假增添樂趣!在陶藝和烘焙工作 坊,您可以製作動物造型小雕塑、中秋特色陶瓷盤子,更 可探索雕塑、雕刻和斜刻等更高級的陶藝技能。而在烘焙 工作坊中,您可以學習製作不同的甜品,如檸檬甜甜圈、 草莓麻糬、時令甜點如雜莓白朱古力蛋糕,以及奶黃月餅 以慶祝中秋節。









Location 地點: Hotel's Ceramics & Baking Academy 黃金海岸酒店陶藝及烘焙教室

Price 價錢: HK\$450 (Mon - Fri 星期一至五); HK\$550 (Sat, Sun and Public Holidays 星期六、日及公眾假期)

For application and enquiries, please contact 預訂及查詢,請致電

Q 2452 8662

Baking Workshop Schedule Ceramics Workshop Schedule 烘焙工作室課程表



陶藝工作室課程表



Gold Coast Resident Privileges 黃金海岸住宅住戶優惠

Exquisite Mooncake Collections from MICHELIN Recommended Restaurant

米芝蓮推薦餐廳的精緻月餅系列

Don't miss the opportunity to savour Gold Coast Hotel's signature Mid-Autumn mooncakes from YUÈ, the Chinese restaurant that has been "MICHELIN Recommended" for 11 consecutive years. The delicacies are perfect for sharing festive warmth and blessings with your loved ones or business partners. Residents can enjoy an early bird offer up to 25% off from now to 31 August 2024!*

Collections Include:

- 1) White Lotus Seed Paste Mooncake with Double Egg Yolks;
- 2) Low Sugar White Lotus Seed Paste Mooncake with Pine Nuts;
- 3) Egg Custard Mooncake; 4) Purple Sweet Potato and Chestnut Paste Mooncake; 5) "Ong Lai" Pineapple Tart; 6) Sambal Ikan Bilis
- * Sino Club Members / iPrestige Rewards Members / Corporate Accounts / Sino Property Residents can enjoy 25% early bird discount on or before 31 August 2024!

For application and enquiries, please contact 預訂及查詢,請致電 \$2452 8668



榮獲米芝蓮連續十一年推介的黃金海岸酒店中菜廳「粵」, 為大家呈獻尊貴中秋節月餅及美食,讓大家將節日的祝福 帶給摯愛良朋或商業伙伴。即日起至2024年8月31日,住客 可享高達75折的早鳥優惠!*

產品包括:

- 1) 傳統雙黃白蓮蓉月餅; 2) 低糖松子仁白蓮蓉月餅;
- 3) 奶黃月餅; 4) 紫薯栗子月餅; 5) 旺來酥;
- 6) 香辣銀魚仔花生
- * Sino Club會員 / 嘉譽禮賞會員 / 特選商務客戶 / 信和物業住戶於2024年8月31日前預訂中秋月餅可享75折優惠。



Special Extension of Resident Referral Bonus programme 2024 特別延長住戶推薦獎賞計劃2024

Good news – the resident referral bonus programme has been extended until year end! When you refer a friend who leases a selected unit in Gold Coast Residences, Long Beach Gardens or Vista Cove, not only will you earn up to 1.5 months net rent along with an additional HK\$6,000 bonus, but your friend will also be rewarded with hotel dining vouchers valued up to HK\$5,000. The validity period is extended until 31 December 2024, so grab the chance to save and earn with your friends!

好消息!升級住戶推薦計劃延長至今年底。現凡介紹親朋承租黃金海岸住宅、海濤花園或御海峰,住戶即可獲得高達1.5個月租金淨值及額外HK\$6,000獎金作為獎勵,而準租客亦可獲得價值高達HK\$5,000的黃金海岸酒店餐飲禮券!推廣期延長至2024年12月31日,把握機會介紹親友任住,一同獲贈獎賞!

For more details 更多詳情:

S 8108 0200



Gold Coast Community Upcoming Activities 黃金海岸社區活動一覽

10 Aug | 8月10日

Number Painting Workshop 數字油畫工作坊

♥ Clubhouse 住客會所

17 Aug | 8月17日

Special Mocktail Workshop 無酒精雞尾酒製作坊

♥ Clubhouse 住客會所

25 Aug | 8月25日

Sunday Vibes Market 黃金海岸週日市集

♥ Piazza 商場

1 Sept | 9月1日

"Seafront Romance by Gold Coast" Gold Coast Wedding Fair 海天浪漫•黃金海岸婚宴展

- ♥ Hotel 酒店
- ♥ Yacht & Country Club 鄉村俱樂部·遊艇會

Gold Coast Farmers Market 黃金海岸農墟

♥ Piazza 商場

29 Sept | 9月29日

Sunday Vibes Market 黃金海岸週日市集

◆ Piazza 商場

1 Oct | 10月1日

Jazz Music Festival 2024 爵士音樂節 2024

Good Funk Shui

An original funk and pop band led by Nate Wong who has performed with world-renowned artists and at venues across the globe, bringing their energetic sound to audiences worldwide.

一支由Nate Wong領導的原創funk與pop樂隊,他曾在全球各地與世界知名藝術家同台演出,為世界各地的觀眾帶來他們充滿活力的聲音。



· Wendy Bobin Band

Wendy Robin began her career in her native Dominica, and over the past 20 years, she has performed across the globe, captivating audiences in numerous countries. Her beautiful vocals, boundless energy, and infectious smile leave a lasting impression on every audience.

Wendy Robin的職業生涯始於其祖國多米尼加,在過去的20年,她在全球各地演出,迷住了無數觀眾。她優美的歌喉、無窮的活力和感染力及十足的笑容,給每位觀眾留下了深刻的印象。

♀ Piazza 商場



*Above activities are subject to change without prior notice.

上述節目或有可能更改,而不作另行通知